




A N  E N C H A N T I N G  J O U R N E Y  C O N T I N U E S  –
A B O A R D  T H E  P E N I N S U L A  E X P R E S S

Gather around in this heartwarming festive season and celebrate jovial moments alongside lively music with the 
Grande Dame. Much anticipated by holiday guests, the hotel brings back the nostalgic train journeys, transporting 

passengers from the Grand Salisbury Station to exciting travel destinations, inspired by the newly opened Peninsula 
properties in Istanbul and London. 

 
The Peninsula Hong Kong has become a destination for visitors who arrived Salisbury Road after long train journeys to 

embrace joyful reunions during the Christmas season since 1928.

This year, by transforming the hotel to an enchanting winter wonderland with steam locomotives and exclusive railway 
adventures, guests will be brought back to the grand era, where they can experience an unparalleled itinerary packed 

with lavish dining, family activities and magnificent festive events.

乘 坐 「 半 島 節 日 列 車 」 －   延 續 夢 幻 冬 日 之 旅

於這個普天同慶的佳節，與摯愛好友一起在遠東貴婦盡情沉醉於悠揚樂韻中，共度溫馨愉悅時刻。 香港半島酒店將
搖身變成繁華的懷舊火車站，讓您彷如置身昔日的蒸汽火車及經典火車站的黃金時代，重現昔日旅遊風采和魅力，

帶領客人由梳士巴厘道火車站展開一趟夢幻之旅，並探索全新開業的伊斯坦堡半島酒店和倫敦半島酒店。

自1928年起，遠東貴婦便成為標誌性的節慶旅遊目的地，不少旅客乘搭長途火車抵港，於梳士巴厘道火車站下車後
下榻香港半島酒店。

今年，香港半島酒店將化身為迷人的冬日仙境，為客人帶來蒸汽火車和獨特的鐵路體驗。酒店更悉心策劃了一系列
精彩的應節美饌、節慶活動及體驗，為客人締造難忘時刻。

 

 

 







 

A  M A G I C A L  P E N I N S U L A  C H R I S T M A S

奇妙半島聖誕，締造無盡精彩！

香港半島酒店悉心策劃一系列應節佳餚、精彩節目、聖誕禮品及特別體驗，為客人締造無數難忘時刻。
酒店的餐廳及酒吧將會推出豐富滋味的節日美食及手工雞尾酒，令今年聖誕及新年更歡悅、更精彩！

聖誕佳節除了是與摯愛親友共度歡慶的日子，也是分享和慷慨施予的時候。香港半島酒店的大堂茶座特別
推出由西式糕點行政總廚郭滔賢 (F lor ian Couteau )及大堂茶座主廚何國雄聯手設計的聖誕限定

「願望之樹下午茶」。每售出一份精緻下午茶，酒店將會捐出5美元予本地慈善機構願望成真基金，
為香港及澳門患有重病的兒童改寫生命的願望。

The Peninsula Hong Kong celebrates the holiday spirit of giving with special events to bring seasonal cheer to 
all families. Timeless traditions, gastronomic festive delights and a wealth of Christmas gifting opportunities 

create unforgettable memories at The Peninsula. The hotel's festive programme extends to each of the 
signature restaurant and bar, with a series of special menus and artisanal cocktails to inspire magical moments.

To celebrate the season of giving, The Lobby invites holiday guests to enjoy a splendid “Teas of Hope” 
Afternoon Tea, featuring an exclusive menu of festive delights curated by the hotel’s Executive Pastry Chef 
Florian Couteau and The Lobby’s Chef de Cuisine Anton Ho. For each afternoon tea sold, US$ 5 will be 

donated to Make-A-Wish Hong Kong, a local charity that grants life-changing wishes to children with 
critical illnesses in Hong Kong and Macau.
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A  G O U R M E T  V O YA G E  O F  D I S C O V E R Y

Make it the merriest Christmas with a joyful Peninsula festive hamper loaded with seasonal 
delights. Open the doors of the artisanal hamper, inspired by the elegant trunks from the 

golden age of travel, to enter the sumptuous world of The Peninsula Hong Kong.

Priced at HK$ 3,388, The Peninsula festive hamper’s numerous compartments are packed 
with the finest treats. Savour the tastes of the holiday season with indulgent festive delights 

including a bottle of The Peninsula Champagne Brut by Deutz, homemade chocolates, 
gingerbread cookie, Christmas cake, acacia honey, truffle almonds, and duck rillettes, 
as well as delightful Christmas crackers, and a beautifully scented festive candle with 

the aroma of the season.

For more information, please call +852 2696 6527 or email hamperphk@peninsula.com.

半 島 美 饌    佳 節 傳 情

瀏覽詳情DISCOVER MORE

節日將至，香港半島酒店以昔日旅遊風尚及經典行李箱為靈感，推出薈萃半島生活藝術精華的
豪華禮物籃迎佳節。禮物籃以酒店建築外貌為藍本，設計優雅匠心。沉醉於滿載奢華半島的
美食世界，探索多款節日佳品美饌，包括半島香檳、自家製朱古力、薑餅曲奇、聖誕蛋糕、
槐花蜂蜜、松露杏仁和法式鴨肉醬，另備有聖誕拉炮及散發著季節芬芳的節日蠟燭。

聖誕節慶禮物籃定價為3,388港元，是送禮自奉或饋贈親友的窩心之選。

如欲查詢，請致電+852 2696 6527或電郵至hamperphk@peninsula.com。



 
All prices are subject to 10% service charge
Weekday - Monday to Thursday
Weekend - Friday to Sunday and Public Holidays

煥發身心的節慶水療禮遇P A M P E R E D  F O R  T H E  H O L I D A Y S

Guests can find relaxation, rejuvenation, and peaceful sanctuary during 
the holiday season with specially-curated seasonal treatments.

Enjoy a pampering Festive Retreat featuring a 45-minute Warm Spiced 
Mud Wrap and a 60-minute Deeply Therapeutic Body Massage with 
hot stones. Receive a complimentary festive treat to continue the 
pampering journey at home. 

Weekday HK$ 2,280 / Weekend HK$ 2,480 

Experience pure bliss with the indulgent Margy’s Christmas Glamour, 
featuring a 30-minute signature back massage and a choice of 60-minute 
Margy’s Skin Brightening Facial or Intraceuticals Rejuvenate Facial.  
Bring home a Christmas gift for ultimate self-care routine.

 Weekday HK$ 2,580 / Weekend HK$ 2,780 

For more information, please call +852 2696 6682 or email 
spaphk@peninsula.com.

於半島水療中心洗滌身心，以特色節日護理療程恢復活力和尋回平
靜心情，以最佳的狀態迎接佳節的來臨。

客人可沉浸於「節日奢寵護理體驗」，讓身心全然放鬆。先以45分
鐘身體裹敷護理喚醒肌膚，繼而享受60分鐘的深層熱石身體按摩，
全程投入一場煥發身心之旅。療程過後，客人可獲享節日禮物，於
家中繼續呵護自己。

平日收費2,280港元 / 週末收費2,480港元

奢華的「Margy's 節日魅力體驗」為客人帶來最純粹的幸福。療程以
30分鐘的特色背部按摩護理展開，緊接60分鐘的Margy’s 亮膚面部護
理或 Intraceut ica ls煥活面部護理，讓客人瞬間重拾活力，讓肌膚散
發水漾光采。享受護理療程後，客人可獲享節日禮物，於家中繼續
呵護自己。

平日收費2,580港元 / 週末收費2,780港元

查詢或預訂，請致電+852 2696 6682或電郵至
spaphk@peninsula.com。

以上價格須另加一服務費
星期一至四定為平日收費
星期五至日及公眾假期定為週末收費

 

 

 





 

 

 

 

 

 

 

T H E  P E N I N S U L A  G I F T  C A R D

The perfect combination of convenience and luxury, 
a Peninsula Gift Card let recipients choose how to treat themselves, whether 
with an indulgent treatment at The Peninsula Spa, or an extraordinary dining 

experience at one of the hotel’s acclaimed restaurants.

For more in format ion , p lease v i s i t  g i f t s .pen insu la .com/hongkong .

為摯愛親友或工作夥伴送上奢華心意，以半島禮品卡分享節日

喜悅。客人亦可犒賞自己，於半島水療中心享受奢華護理療程

或於酒店餐廳享受非凡的餐飲體驗，留下窩心回憶。

詳情請瀏覽g i f t s .pen insu la .com/hongkong。

半島禮品卡

DISCOVER MORE
瀏覽詳情







 

 

 
 

 

DISCOVER MORE 瀏覽詳情

Discover a c lassy shopping extravaganza at  The Peninsu la Arcade and 
indulge yourse l f  with shopping f rom internat iona l ly  renowned luxury houses ,

prec ious jewel lery shops ,  to a wide array of  l i festy le bout iques .  
Shopping for the perfect  fest ive g i f ts  for your loved ones has never been eas ier .   

E X C I T I N G  S H O P P I N G  E X P E R I E N C E

A T  T H E  P E N I N S U L A  A R C A D E

半島酒店精品廊擁有多間國際名店及各式各樣的特色生活精品店，
將典雅從容的氣派注入購物體驗中。由高端珠寶首飾、時尚服裝、匠心獨運的手工

精品、到別具特色的生活禮品，應有盡有，讓您盡情享受半島聖誕購物體驗。

半島酒店精品廊

享受典雅從容的購物體驗

 

 

 

 

 

 





F E S T I V E  B A U B L E  S H I N I N G  B R I G H T

充滿愛與歡樂的節慶日子，正是締造難忘回憶的良機。半島精品店的聖誕系列為普天
同慶的時刻增添迷人魅力，現在就帶著動人品味的禮物為身邊好友送上佳節心意。

各式各樣的閃爍彩球呈現在半島精品店2023年聖誕系列中，如讓人期待並內藏滋味
驚喜的聖誕日曆及華麗禮盒、高貴豐盛的節日禮籃、品味優質精品，和獨特新穎的

彩球掛飾 — 那滿載美味的彩球是一個糖果盒，內藏各款朱古力，糖果和牛油曲奇。

一室雅緻的半島禮品，代表一整年的細膩心意，
以恆久閃耀的佳節祝福向摯愛表謝意。

節 日 彩 球  璀 璨 閃 亮

The festive season is a time to spread love, joy and wonder, and make memories to cherish 
for a l i fetime. Let The Peninsula Boutique's exquisite festive collection sprinkle Christmas 

magic onto your celebrations, with charming gifts to delight and warm your loved ones’ hearts.

Come discover glittering baubles throughout The Peninsula Boutique's 2023 festive collection, 
from our sought-after advent calendar and premium gift box with delicious daily surprises, 

luxurious festive hampers, l i festyle collectibles to our new hanging baubles that open to reveal 
indulgent treats.

Fi l l your home with tasteful and elegant gifts from The Peninsula Boutique, 
and let festive spirit shine bright.











#PenMoments  #PenExpress

S A L I S B U RY  R OA D, KOW L O O N , H O N G  KO N G
+ 8 5 2  2 9 2 0  2 8 8 8    P H K @ P E N I N S U L A . C O M    P E N I N S U L A . C O M

T H E P E N I N S U L A H OT E L S P E N I N S U L A H OT E L S

T H E P E N I N S U L A H O N G K O N G P E N I N S U L A H O N G K O N G

香港半島酒店






